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                La apelul nominal făcut în şedinţa ordinară publică de către Secretarul general al 
Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin, au răspuns prezent 10 consilieri locali 
din cei 11 consilieri în funcție, lipsind domnul consilier Lăscăteu Nicolae. 

Președinte de ședință este domnul Popescu Gheorghe. Participă la ședință domnul 
Turcilă Vasile-Laurențiu, Primarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin, 
Secretarul general al Comunei Lelești și domnul Giorgi Ion, Inspector superior, Primăria 
Lelești. 

Secretarul general al Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin, întreabă 
membrii Consiliului local Lelești dacă au citit procesul verbal încheiat in ședința ordinară 
anterioară din data de 30 octombrie 2019, cu menţiunea că membrii consiliului local au 
posibilitatea să conteste continutul procesului verbal și să ceară mentionarea exactă a opiniilor 
exprimate în ședința anterioară si îl supune spre aprobare Consiliului Local Leleşti. Nu sunt 
observații. Se aprobă cu 10 voturi ,,pentru”. 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu, propune aprobarea ordinii 
de zi a ședinței ordinare stabilită prin Dispozitia Primarului Comunei Lelești cu nr. 173 din 
27.11.2019, cu mențiunea că se retrage de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local, urmând să fie promovat la ședința următoare. Se aprobă cu 10 de 
voturi ,,pentru”, 0 voturi ,,contra” și 0 voturi ,,abțineri”. 

    Se menționează că membrii Consiliului local Lelești au fost convocați în ședință 
ordinară potrivit prevederilor art. 134 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
convocarea fiind înregistrată la nr. 5717 din 21.11.2019. 
               Se trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței. 
 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelurilor pentru valorile impozabile, 

impozitele si taxele locale, precum şi a taxelor speciale, aplicabile în anul fiscal 
2020 la nivelul Comunei Leleşti, Județul Gorj 
 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 
hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre.  

Discuții: 
Secretarul general al Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin: ,,Proiectul 

de hotărâre a fost inclus pe ordinea de zi și la ședința ordinară anterioară și a fost amânat 
pentru o documentare amănunțită vizavi de stabilirea impozitului sau taxei pentru drumul 
magistrala Bîrsești-Runcu. Concluzia este că potrivit codului fiscal valoare de impozitare la 
drumuri și terenuri neproductive situate în extravilan este zero și nu se distinge dacă este 
pentru terenuri proprietate publică sau privată”. 

Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Are dreptate domnul Secretar, nu se poate 
impozita drumul magistral”. 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Vreau să vă mai spun că 
față de anul acesta am eliminat taxa specială pentru eliberarea certificatului fiscal, în condițiile 
în care cele mai multe certificate fiscale sunt eliberate pentru dezbaterea succesiunilor și 
potrivit legii in aceste cazuri certificatul fiscal se eliberează la cererea notarului public.” 

 
Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Popescu Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre. 



Se aprobă în unanimitate cu 10 voturi ,,pentru” din totalul de 10 consilieri prezenți la 
ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea distribuirii cu titlu gratuit a 
plăcuțelor cu numere de imobil (numere poștale) persoanelor fizice și juridice 
ce dețin în mod legal imobile situate pe raza Comunei Lelești, Județul Gorj 

 
Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre.  
Nu sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Popescu Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 10 voturi ,,pentru” din totalul de 10 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 
 

3. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință a Consiliului local 
Lelești, Județul Gorj pentru perioada decembrie 2019 – februarie 2020 

 
Discuții: 
Domnul Popescu Gheorghe, președinte de ședință, prezintă proiectul de hotărâre și 

referatul de aprobare a proiectului de hotărâre, în calitate de inițiator.  
Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Popescu Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 10 voturi ,,pentru” din totalul de 10 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 
Domnul consilier Popeangă Nicolae este ales președinte de ședință pentru perioada 

desembrie 2019 – februarie 2020. 
 
7. Diverse 
 

          Discuții: 
Consilier local, domnul  Popeangă Ion: ,,Suntem foarte aproape de alegerile care au 

trecut și nu vreau să să înșeleagă altceva decât ceea ce spunem. În campania electorală trecută 
fiecare dintre noi a făcut campanie candidatului partidului din care face parte. Dar trebuie 
totuși să ne limităm a spune doar lucruri reale. Am fost în campanie prin sat și am constatat că 
domnul consilier Mărgulescu Nicolae a afirmat că dacă Iohannis va rămâne președinte se vor 
tăia pensiile și salariile.” 

Consilier local, domnul Mărgulescu Nicolae: ,,Dați-mi voie să vă răspund, dar să nu o 
luați ca pe o scuză, pentru că nu am de ce să mă scuz, am afirmat că nu vor crește pensiile și 
salariile și nu că se vor tăia, dar chestiunile astea nu-și au locul într-o astfel de ședință”. 

Consilier local, domnul Bălan Radu: ,,Fiecare a făcut politica partidului din care face 
parte”. 

Consilier local, domnul Mărgulescu Nicolae: ,,Înainte de a spune că facem politica 
partidului, te-aș întreba dacă ai citit cumva Constituția referitor la atribuțiile Președintelui 
României. Nu președintele mărește sau taie pensiile și salariile, este atributul guvernului”. 

Consilier local, domnul Bălan Radu: ,,Recunosc că nu am citit-o pe toată”. 
Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Ca să încheiem discuția asta,vă rog domnule 

Primar să faceți demersurile necesare pentru cadastrarea și înscrierea în cartea funciară a 
drumului comunal Lelești-Frătești”. 

 
Nu mai  sunt discuții. 
 

            Președintele de ședintă, domnul Popescu Gheorghe: ,,Ordinea de zi fiind epuizată 
declar închisă ședința ordinară a Consiliului local Lelești”. 
 
                 Presedinte de sedință,                                   
                        CONSILIER,                                              Secretar general al comunei,     
                 POPESCU GHEORGHE                          MISCHIE CONSTANTIN-CĂTĂLIN 


